
PROTOKÓŁ NR XVI/2025 - projekt  

XVI w dniu 20 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 20 marca 2025 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:43 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady XVI Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych. Dodał, że Rada pracuje w pełnym 

składzie osobowym, posiada kworum i podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na XVI Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady XVI Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu XV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o najważniejszych działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                         

w Wilkowicach, druk nr 94. 
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7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku , druk nr 95. 

8. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 96. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2025-2041, druk nr 97. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lipnie za 2024 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej w Gminie Lipno, druk nr 98. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2024 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizację zadań           

w Gminie Lipno, druk nr 99. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych             

i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, druk nr 100. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do składu komisji konkursowej, druk 

nr 101. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu XV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XV Sesji Rady Gminy Lipno 

został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu XV Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr 

Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, 

Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Miłosz Nadol 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr XV/2025 Rady Gminy Lipno został przyjęty 

większością głosów. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o najważniejszych działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o najważniejszych działaniach jakie podjął w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

 

ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                   

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 
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Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/ 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej            

w Wilkowicach, druk nr 94. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w Wilkowicach, druk nr 94,  poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Wilkowicach, 

druk nr 94. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że uchwała dotyczy nadania drodze wewnętrznej 

w Wilkowicach. na działce oznaczonej geodezyjnie nr 833/33,  nazwy: ulica Fabryczna. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w Wilkowicach, druk nr 94. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w Wilkowicach została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 94 oraz Uchwała nr XVI/95/2025/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku, druk nr 95. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku, druk nr 95,  poprosił 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2025 roku, druk nr 95. Pani Przewodnicząca dodała, że uchwała dotyczy 

udzielenia Powiatowi Leszczyńskiemu dotacji w wysokości 100 000 zł na remont chodnika   

w ciągu drogi powiatowej w Górce Duchownej. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, wywiązała się dyskusja, w której uczestniczyli Radni: Jeannette 

Krauze, Dariusz Zawidzki, Mateusz Wróblewski, Joanna Płonka oraz Łukasz Litka, Wójt 

Gminy Lipno. W dyskusji poruszono przede wszystkim: zakres realizacji zadania oraz 

zasadność współfinansowania zadania.  
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Przewodniczący Rady, po stwierdzeniu braku kolejnych zgłoszeń, poddał pod głosowanie 

podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Leszczyńskiemu w 2025 roku, druk nr 95. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (2) Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Płociniczak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Leszczyńskiemu w 2025 roku została podjęta większością 

głosów. 

/w załączeniu druk nr 95 oraz Uchwała nr XVI/96/2025/ 

 

 

ad 8/ Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025,              

druk nr 96. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 96, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 96. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 96. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gmin Lipno na rok 

2025 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 96 oraz Uchwała nr XVI/97/2025/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2025-2041, druk nr 97. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 97, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2025-2041, druk nr 97. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 97. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 97 oraz Uchwała nr XVI/98/2025/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2024 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 98. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2024 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 98, poprosił       

o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lipnie za 2024 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej             

w Gminie Lipno, druk nr 98.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2024 rok 

oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno, druk nr 98. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie za 2024 rok oraz wykazu potrzeb                

w zakresie pomocy społecznej w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 98 oraz Uchwała nr XVI/99/2025/ 
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ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2024 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizację zadań        

w Gminie Lipno, druk nr 99. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizację zadań w Gminie Lipno, druk nr 99, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie  przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2024 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizację zadań w Gminie Lipno, druk nr 99. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz wykazu 

potrzeb związanych z realizację zadań w Gminie Lipno, druk nr 99. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz wykazu potrzeb związanych z realizację 

zadań w Gminie Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 99 oraz Uchwała nr XVI/100/2025 / 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, druk nr 100. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania            

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, druk nr 100, poprosił 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania        

i wykorzystania, druk nr 100. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że konieczność dostosowania 

dotychczas obowiązującej uchwały dotacyjnej wprowadziły zmiany przepisów prawa w tym 

zakresie.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania      

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, druk nr 100. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 100 oraz Uchwała nr XVI/101/2025/ 

 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydata do składu komisji 

konkursowej, druk nr 101. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjecie uchwały w sprawie wskazania kandydata 

do składu komisji konkursowej, druk nr 101, wyjaśnił, że na posiedzeniach dwóch  Komisji: 

Oświaty i Spraw Społecznych oraz Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto, aby do komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu na dyrektorów Zespołów Szkolno-

Przedszkolnych w gminie Lipno zaproponować następujących Radnych Rady Gminy Lipno: 

Panią Joannę Płonkę oraz Panią Katarzynę Stachowiak. Na pytanie Przewodniczącego Rady, 

czy ktoś chce zabrać głos w sprawie propozycji kandydata do komisji konkursowej, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy brak uwag wyjaśnił, że proponowany projekt dotyczy 

wskazania do składu komisji konkursowej Radnej Pani Joanny Płonki oraz Radnej Pani 

Katarzyny Stachowiak, następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

wskazania kandydata do składu komisji konkursowej, druk nr 101. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wskazania kandydata do składu 

komisji konkursowej została podjęta jednogłośnie.   

/w załączeniu druk nr 101 oraz Uchwała nr XVI/102/2025 / 

 

ad 14/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym.   

Radna Joanna Płonka poruszywszy temat rozpoczętej modernizacji ulicy Spółdzielczej           

w Lipnie, zapytała o możliwość otwarcia wyjazdu z ulicy Krańcowej na drogę krajową,            

a także - czy została dobrze i zrozumiale oznakowana nowa organizacja ruchu w związku         

z pracami na ulicy Spółdzielczej.  

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, niezwłocznie zabrawszy głos poinformował o działaniach 

mających na celu ułatwienie dojazdu do posesji mieszkańcom ulicy Spółdzielczej i innym 

użytkownikom tej drogi w czasie trwania jej modernizacji.  
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Radny Waldemar Okupniczak podziękował Panu Wójtowi za pobudowanie w Wilkowicach 

fragmentu chodnika łączącego parking przy hali sportowej ze skrzyżowaniem.  

 

Radny Marcin Grobelny nawiązawszy do zrealizowanego zadania – wybudowanej hali 

sportowej w Wilkowicach, zapytał o efekty działań o odszkodowanie dla Gminy Lipno za 

dodatkowe koszty Gminy poniesione z powodu błędów projektowych.   

Pan Wójt niezwłocznie zabrawszy głos wyjaśnił działania Gminy w tej sprawie. 

W dalszej części wystąpień, Radny Waldemar Okupniczak, Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przypomniał, że budowa hali sportowej w Wilkowicach była przedmiotem 

kontroli Komisji Rewizyjnej, a jeden z wniosków tej kontroli dotyczył właśnie rekomendacji 

dochodzenia słusznych roszczeń za poniesione przez Gminę koszty.     

  

Radny Dariusz Zawidzki zgłosił pilną potrzebę naprawy odwodnienia  Gródka Stożkowego    

w Wilkowicach oraz zaproponował przemyślenie budowy odwodnienia ulic utwardzonych 

np. Okrężnej w Wilkowicach.  

Pan Wójt również niezwłocznie odniósł się do powyższego, zaproponował spotkanie 

dotyczące Gródka Stożkowego oraz pokrótce wyjaśnił powód zlecenia wykonania projektów 

budowy kanalizacji deszczowej ulic wskazanych w uchwale budżetowej.    

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu sołtysom. 

 

Pani Agnieszka Pawlicka, Sołtyska Sołectwa Wilkowice zapytała w sprawie  budowy sieci 

światłowodowej Wilkowicach oraz zgłosiła potrzebę zamontowania dwóch lamp oświetlenia 

ulicznego na ul. Mórkowskiej w kierunku do Leszna. 

Do powyższych zgłoszeń niezwłocznie odniósł się Pan Wójt.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu mieszkańcom. 

 

Głos zabrał Pan Piotr Filuś, który po przedstawieniu się wyjaśnił, że zabiera głos w związku   

z rozpoczętą modernizacją ulicy Spółdzielczej i w jego opinii są następujące problemy:  

1. oznakowanie zmiany organizacji ruchu i organizacji ruchu ze szkodą dla nawierzchni        

ul. Nowej,   

2.  konieczna potrzeba otwarcie ul. Krańcowej na drogę krajową dla odciążenia ul. Nowej, 

głównie z transportu ciężkiego, 

3. brak parkingu dla mieszkańców bloku przy ul. Spółdzielczej 17, zamieszkałego przez         

5 rodzin. 

Ponadto Pan Piotr Filuś zarzucił „atak” pracownika Urzędu Gminy w budynku Urzędu na 

mieszkańca bloku przy ul. Spółdzielczej 17 z powodu złożenia wniosku dotyczącego budowy 

parkingu dla mieszkańców tego bloku oraz wyraził żal wobec Radnej Rady Gminy Lipno        

z ich okręgu wyborczego za brak pomocy i wsparcia w powyższej sprawie.  

 

No wystąpienie mieszkańca niezwłocznie odpowiedział Wójt Łukasz Litka, a następnie 

Radni: Grzegorz Michalski, Marcin Grobelny, Marta Lipka oraz Bartosz Zięba, 

Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  
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ad 15/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


